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Abstract (en)

This wrench comprises a strap (2), particularly a metal one, the two ends of which are fixed to a threaded rod (3), a supporting body (1), and a
tapped handle (4) into which is screwed the threaded rod which is mounted so that it can rotate on the supporting body. The supporting body (1)
is constituted by a single-piece component equipped with a central passage (11) through which the threaded rod passes and the bearing face (5)
of which is cylindrical and of axis perpendicular to the axis of the handle. Application to wrenches for taking oil or petrol filters off motor vehicles.
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Abstract (fr)

Cette clé comprend une sangle (2), notamment métallique, dont les deux extrémités sont fixées a une tige filetée (3), un corps d'appui (1), et une
poignée (4) taraudée dans laquelle se visse la tige filetée et qui est montée rotative sur le corps d'appui. Le corps d'appui (1) est constitué par une
piéce monobloc munie d'un passage central (11) traversé par la tige filetée et dont la face d'appui (5) est cylindrique d'axe perpendiculaire a I'axe de
la poignée. Application aux clés de démontage des filtres a huile ou a gazole des véhicules automobiles. <IMAGE>
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